
 
Aan: College Burgemeester en Wethouders Gemeente Neerijnen 

Van: Freek van Wendel de Joode, namens fractie Voor Neerijnen 

Datum: 5 januari 2015 

Betreft: Ingekomen brief van Bouwman van Dommelen namens familie van der Ende te 

Waardenburg,  Steenweg 72.  

 

Dames en heren 

Op 25 september 2014 heeft u een brief ontvangen van hierboven genoemde afzender. Een en ander 

betreft een inmiddels lijvig dossier inzake een vergunningsaanvraag van de familie van der Ende. 

Volgens mijn informatie heeft afzender tot op heden noch een bevestiging van ontvangst noch een 

inhoudelijke reactie ontvangen. 

Het voorgaande brengt mij tot de volgende vragen. Ervan uitgaande dat mijn informatie correct is. 

1.       Wat is uw beleid /wijze van werken bij het omgaan van brieven aan uw college gericht? 

2.       Past het door mij gegeven voorbeeld in uw beleid/wijze van werken? 

Zo nee (wat ik verwacht) hoe verklaart u dan de gang van zaken rond v/d Ende. 

Zo ja (wat ik niet verwacht) bent u dan van plan uw beleid/wijze van werken aan te passen? 

3.       Komt een voorbeeld als door mij genoemd meer voor? En zo ja, hoeveel maal komt dat voor?  

 Kunt u dat uitdrukken in een percentage 

4.       Hoe verklaart u het ontbreken van het beantwoorden van de brief van van der Ende? 

5.       Wat bent u van plan met de brief van van der Ende te gaan doen? 

 

Bij voorbaat dank voor uw uitleg. 

 

Voor Neerijnen 

Freek van Wendel de Joode 


